The prayer burdens of the church in NYC for the week of 11/ 24/15:

2015年11月24日纽约市召会祷告聚会祷告负担如下：

1. The advancement of the church life in New York City--that all the saints would have a God-man living; that there would be many more open homes; that many who haven't been meeting would come home; and that the gospel would go out to every tribe and tongue and people and nation

为纽约市召会生活的往前祷告--所有的圣徒能过神人生活；有更多打开的家；有更多久不聚会的圣徒回家； 福音临到各支派，各方言， 各民族和各邦国。

2. The international Thanksgiving weekend conference in Jacksonville, FL

为感恩节周末在佛罗里达州Jacksonville举行的国际特会祷告。

3. The Lord's move in Europe:
    a. That the gospel would reach many Muslims among the millions of refugees fleeing to Europe
    b. The preaching of the gospel in Paris and all of France

为主在欧洲的行动祷告：

a. 使福音临到上百万逃到欧洲的难民中许多的穆斯林人。 

b. 使福音在巴黎和整个法国得着传扬。 

4. The Lord's move in Upstate NY:
    a. The securing of the campsite near Kingston 
    b. Albany, Bloomingburg and the Newburgh/Poughkeepsie area

为主在纽约上州的行动祷告：

a. 为确保买到Kingston附近的营地祷告。

b. 为Albany, Bloomingburg 和 the Newburgh/Poughkeepsie地区祷告。

5. Blending of Chinese-speaking college students in Princeton this upcoming weekend

为要来的周末华语学生在普林斯顿的相调祷告。

6. The various needs of the saints both locally (districts, home meetings, shepherded ones) and in other localities (e.g. housing, job-related, family-related, health-related)

为本地（各区， 排， 被牧养者）和其它地方的圣徒们的各项需要祷告（例如居住， 工作， 家庭，以及健康有关的需要）。

